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 Protokół nr 50/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 września 2022 r. w godz. od 15:30 do 17:55 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za 

pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji – on-line 

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski – on-line 

5. Jacek Niedźwiedzki – on-line 

6. Anna Ruszewska – on-line 

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta      

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta   

4. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gosp. Nieruchomościami – on-line 

5. Kamil Sznel – Naczelnik Wydz. Obsł. Prezydenta, Kom. Społ. i Promocji – on-line 

6. Agnieszka Szyszko – Kierownik Biura Współp. z organ. pozarządowymi – on-line 

7. Piotr Dziemiach – Zastępca Dyrektora ZDiZ w Suwałkach 

8. Łukasz Jutkiewicz – Prezes Wigier Suwałki   

  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Wiceprzewodniczący Jacek Roszkowski powitał zebranych i przypomniał, że 

porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. 

Wiceprzewodniczący poinformował, ze na wniosek Prezydenta Miasta Suwałk zostały zdjęte 

z porządku posiedzenia następujące punkty: pkt. 10 Informacja z konsultacji społecznych 

dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Suwałki dotyczących Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2023 r. oraz pkt. 11 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Suwałki 

dotyczących Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 2023 r. 

 Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował aby zdjąć z obrad posiedzenia komisji 

pkt. 13 Zaopiniowanie wniosku w sprawie oznakowania zrealizowanych projektów 

realizowanych w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego. Jest to wniosek rannego  

T. Czerwieckiego, który będzie omawiany na kolejnym posiedzeniu komisji z udziałem 

wnioskodawcy.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania 

porządku obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 49/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 lipca 2022 r. 

2. Informacja z wykonania Budżetu Miasta za I półrocze 2022 roku. (Materiał został 

dostarczony w dniu 16.08.2022 r.) 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współpracy Miasta Suwałk z Miastem 

Tarnopol na Ukrainie.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współpracy Miasta Suwałk z Powiatem 

Cēsis na Łotwie. 

5. Materiał dot. Wigry Suwałki S.A. Plan naprawczy 2022 r. 

6. Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych w formie aportu rzeczowego  

do Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach Sp z o.o. 

7. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia na okres do 3 lat umowy użyczenia lokalu 

użytkowego. 

8. Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2023.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2023.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ograniczonego ulicami: Turkusową, Brylantową, Bursztynową 

oraz terenami zabudowanymi wzdłuż ulicy Dubowo I w Suwałkach. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

13. Stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zamierzenia inwestycyjnego 

obejmującego budowę obiektu Biblioteki Publicznej w Suwałkach – Mediateki. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości Lotniska Suwałki pod budowę 

stacji tankowania samolotów, którego trwałym zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni  

w Suwałkach. 

15. Wolne wnioski.  
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Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 49/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 lipca 2022 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Informacja z wykonania Budżetu Miasta za I półrocze 2022 roku.  

– Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

– Uchwała RIO stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Skarbik Miasta W. Stelmach  poinformował, że w przedstawionej Informacji 

znajdują się wszystkie dane, które obrazują wykonanie budżetu po 6 miesiącach. Realizacja 

dochodów przebiega zgodnie z planem, niewielkie obniżenie wg upływu czasu występuje  

w podatku od nieruchomości od osób prawnych. Natomiast realizacja wydatków 

bieżących, które zostały wykonane powyżej 50 % wynika z realizacji wydatków związanych 

z wypłatą trzynastego wynagrodzenia. Pozostałe wydatki bieżące zgodnie  

z współczynnikiem upływu czasu i realizacją zadań. Mniejsze wykorzystanie występuje  

w realizacji wydatków majątkowych, wynika to z procesu związanego z kontraktacją zadań 

inwestycyjnych oraz z okresem, w którym są one realizowane (okres zimowy). Skarbnik 

poinformował również, że Miasto w pierwszym półroczu dokonało spłaty całości rat 

kredytowych przypadających do spłaty w bieżącym roku. Zostały uregulowane płatności, 

które miały zostać dokonane w grudniu bieżącego roku. Wynik finansowy w zakresie 

realizacji dochodów i wydatków w I półroczu zamknął się nadwyżką.     

 

Komisja przyjęła Informację z wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2022 roku. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współpracy Miasta Suwałk z Miastem 

Tarnopol na Ukrainie.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że Miasto Suwałki współpracuje  

z Miastem Tarnopol na podstawie listu intencyjnego podpisanego w 2019 roku. 

Dotychczasowa współpraca prowadzona jest na płaszczyźnie gospodarczej, sportowej, 

kulturalnej, edukacyjnej oraz w dziedzinie stosunków społecznych. Realizowane są 

wspólne projekty z Miastem Tarnopol. Zawarcie porozumienia o współpracy, w którym 

zostaną określone szczegółowe zasady, formy i warunki współpracy między miastami 

zacieśni relacje i wzmocni dotychczasową współpracę samorządów Miasta Suwałki  

i Miasta Tarnopol. Prezydent poinformował również, że Sejm podjął uchwałę w sprawie 

nawiązania i wzmocnienia współpracy między samorządami terytorialnymi Polski 

 i Ukrainy, co umożliwi świadczenie dalszego wsparcia na rzecz Ukraińców.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie współpracy Miasta 

Suwałk z Miastem Tarnopol na Ukrainie.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współpracy Miasta Suwałk z Powiatem 

Cēsis na Łotwie. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że współpraca z miastem Cēsis trwa od 

roku 2009. Prze lata współpracy zrealizowano wiele wizyt i nawiązano wiele przyjaźni.  

Zawarcie porozumienia o współpracy, w którym zostaną określone szczegółowe zasady, 

formy i warunki współpracy zacieśni relacje i wzmocni dotychczasową współpracę 

samorządów Miasta Suwałki i Powiatu Cēsis na Łotwie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie współpracy Miasta 

Suwałk z Powiatem Cēsis na Łotwie. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Materiał dot. Wigry Suwałki S.A. Plan naprawczy 2022 r. 

– dokument stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Prezes Wigier Suwałki Łukasz Jutkiewicz przedstawił dokument mówiący o kondycji 

finansowej Klubu Sportowego Wigry Suwałki SA , w którym przedstawione są działania do 

poprawienia sytuacji finansowej Klubu. Prezes poinformował, iż Zarząd Klubu podjął 

szereg działań, identyfikujących ryzyka i zagrożenia celem zdiagnozowania stanu Spółki, 

dokonał analizy w jaki sposób możliwe jest dalsze realizowanie wydarzeń na rzecz 

mieszkańców Miasta Suwałki oraz zaplanował i sukcesywnie wdraża konieczne działania 

naprawcze zmierzające do poprawy sytuacji finansowej i operacyjnej Spółki. Przedstawił 

cel sportowy Klubu, którym jest jak najszybszy awans do wyższej ligi piłkarskiej. Prezes 

uszczegółowił bilans przychodów i wydatków.  
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 Radny J. Roszkowski jaki jest udział osobowy w Klubie zawodników z Suwałk 

i piłkarzy z poza Suwałk? Prezes Ł. Jutkiewicz odpowiedział, że kadra liczy 23 zawodników, 

w tym 6 z poza Suwałk, a pozostali to Suwalczanie.  

 Radny J. Roszkowski zapytał o złożone przez Klub wnioski o przyznanie stypendiów 

w kwocie 46.950 zł. Prezes odpowiedział, że wniosek został poprawiony i kwota będzie inna 

tj. 47.650 zł., jest to stypendium w kwocie 1.000 zł brutto. 

 Prezydent Cz. Renkiewicz dodał, że umowy stypendialne zostaną na razie podpisane 

do końca bieżącego roku.  

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych w formie aportu rzeczowego  

do Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach Sp z o.o. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że Miasto chce przekazać w formie 

aportu działki, które są wskazane we wniosku, na których ma być realizowana Instalacja 

Termicznego Przekształcania Wstępnie Przetworzonych Odpadów Komunalnych 

(preRDF/RDF) w Suwałkach. Miasto przygotowuje się do realizacji ww. inwestycji.  

 Radny J. Roszkowski na czym polega wycena działek? Prezydent Ł. Kurzyna 

odpowiedział, że jest powoływany rzeczoznawca majątkowy niezależny od Urzędu 

Miejskiego i dokonuje wyceny nieruchomości na podstawie cen rynkowych i działek 

podobnego przeznaczenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie wniesienia składników 

majątkowych w formie aportu rzeczowego do Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami w Suwałkach Sp z o.o. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia na okres do 3 lat umowy użyczenia 

lokalu użytkowego. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił wniosek, w którym Polski Związek Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów Zarząd Oddziału Okręgowego w Suwałkach wystąpił z wnioskiem 

o przedłużenie umowy użyczenia lokalu użytkowego położonego przy ulicy Kościuszki 71 

na kolejny okres do 3 lat. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zawarcia na okres do 3 lat 

umowy użyczenia lokalu użytkowego. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023.  

– Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła Informację z konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023.  

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na rok 2023.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2023.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ograniczonego ulicami: Turkusową, Brylantową, 

Bursztynową oraz terenami zabudowanymi wzdłuż ulicy Dubowo I w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, w który dotyczy zmiany 

obowiązującego planu miejscowego na ww. fragmencie miasta. Zmiana została wywołana 

wnioskiem inwestora, który prosił o umożliwienie realizacji wyższej zabudowy niż 

przewidywał dotychczasowy plan.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ograniczonego ulicami: Turkusową, 

Brylantową, Bursztynową oraz terenami zabudowanymi wzdłuż ulicy Dubowo I  

w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił projekt uchwały dotyczący 

poszczególnych zmian planu dochodów i zmian planu wydatków budżetowych. Po stronie 

dochodów w dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie 

dotacji przeznaczonej na sfinansowanie wydatków bieżących. W dziale 754 zwiększenie 

dochodów o 350 tys. zł., jest o pomoc humanitarna uchodźcom z Ukrainy. W dziale 756 

dotyczy zwiększenia otrzymanych dochodów z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych w 

opakowaniach do 300 ml. Zwiększenie dwóch subwencji oświatowych dla Miasta jako 

Gminy i Powiatu. Zwiększenie wpływów z tytułu odsetek od posiadanych rachunków 

bankowych. Kolejna zmiana dotyczy działu oświata i wychowanie – związane  

z urealnieniem planu dochodów z zakresu oświaty i edukacji, w tym m.in. wpływami  

z rozliczeń i zwrotów z lat ubiegłych oraz zmianą klasyfikacji budżetowej w zakresie 

Polskiego Ładu. Jest to kompleksowa poprawa ogólnodostępnej infrastruktury sportowej 

Miasta Suwałki. W dziale pomoc społeczna zwiększenie dochodów z usług przez Dom 

Pomocy Społecznej „Kalina” w Suwałkach. Natomiast zmiany planu wydatków dotyczą: 

w dziale 600 transport i łączność –związane z funkcjonowaniem lokalnego transportu 

zbiorowego, w dziale gospodarka mieszkaniowa zmiany związane z realizacją zadań 

majątkowych. W dziale administracji zwiększenie wydatków dotyczących realizacji 
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zadania związanego z modernizacją budynku na ulicy Noniewicza na potrzeby Urzędu 

Miejskiego, zwiększone wydatki dotyczą zakupu wyposażenia do archiwum zakładowego. 

W dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie dla Komendy 

Państwowej Straży Pożarnej. Dochody i wydatki związane z utrzymaniem w hotelach 

uchodźców z Ukrainy. Zmiany w oświacie związane z funkcjonowaniem placówek 

oświatowych m.in. zmianą klasyfikacji budżetowej w zakresie Polskiego Ładu. Zmiany 

dotyczące rozdysponowania subwencji oświatowej na poszczególne jednostki, a jest to 

związane z wynagrodzeniami na pedagogów specjalnych. W dziale pomoc społeczna – 

zwiększenie wydatków na wynagrodzenia w DPS „Kalina”, są to środki z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID -19. W dziale pomoc społeczna zwiększenie środków w MOPR, 

na realizację zadań w ramach PFRON na realizację zadania – Ogrzewalnia dla osób 

bezdomnych i nietrzeźwych. W zakresie kultury zwiększenie środków na koncert 

realizowany przez Suwalski Ośrodek Kultury oraz zwiększenie dotacji dla Muzeum 

Okręgowego w Suwałkach na wydarzenie pn. „Festyn Jaćwieski”.  Skarbnik poinformował 

o autopoprawkach, które zostaną przesłane wszystkim radnym w poniedziałek przed sesją 

Rady Miejskiej, które dotyczą zwiększenia dochodów jak i wydatków w DPS „Kalina”  

w Suwałkach. W. Stelmach poinformował również o środkach przeznaczonych na wypłatę 

dodatku węglowego, które wpływają od Wojewody Podlaskiego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

  

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, iż zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynikają ze zmian w budżecie i dotyczą wykazy przedsięwzięć do WPF tj. 

zmiany urealnienia limitu wydatków i limitu zobowiązań w dwóch przedsięwzięciach: 

gospodarka niskoemisyjna – zmiana źródeł ciepła oraz modernizacja budynku Urzędu 

Miejskiego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt. 13 

Stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zamierzenia inwestycyjnego 

obejmującego budowę obiektu Biblioteki Publicznej w Suwałkach – Mediateki. 

– Stanowisko stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił stanowisko i poinformował, iż było ono 

wypracowane przez Radych Rady Miejskiej. Przygotowywane przedsięwzięcie jest 

przedmiotem dyskusji w różnych środowiskach. Odbyło się spotkanie zorganizowane przez 

Bibliotekę Publiczną, sprawa była poruszana na Radzie Kultury. W chwili obecnej stary 

budynek biblioteki wymaga gruntownego remontu, który kosztowałby kilku milionów 

złotych, punkty biblioteczne rozrzucone są w różnych częściach miasta w wynajmowanych 

pomieszczeniach. Prezydent dodał, że pojawiają się różne opinie czy w dzisiejszych 

czasach budować ten obiekt, czy nie? 

  Radny J. Roszkowski zapytał czy ww. inwestycja jest zapisana w Unijnej Prognozie 

Finansowej na 2027 rok? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że Mediateka jest 

wpisana w kontrakcie programowym zawartym pomiędzy Władzami Województwa 

Podlaskiego a Rządem. Radny J. Roszkowski jeśli teraz zrezygnuje się z tego projektu, to 

w przyszłych latach nie byłoby tych środków. Prezydent odpowiedział, że jeśli miasto teraz 

zrezygnuje, to na pewno do roku 2027 nie otrzymamy środków finansowych na ten cel.  

 Radny B. Bezdziecki poprosił o przeredagowanie ostatniego akapitu w Stanowisku 

i zapisaniu do np. „Rada Miejska w Suwałkach uzależnia możliwość realizacji powyższej 

inwestycji albo od kondycji finansowej samorządu, od wysokości środków zewnętrznych 

możliwych do pozyskania ale również od prognozowanych kosztów utrzymania nowego 

obiektu”.  Można to zawrzeć w Stanowisku, że Rada uważa, że ww. inwestycja jest 

potrzebna, ale Rada widzi pewne zagrożenia.  

 Prezydent Ł. Kurzyna dodał, że treść Stanowiska powinna podlegać dyskusji 

pomiędzy Radnymi, a organ wykonawczy czyli Prezydent Miasta powinien mieć jasną 

deklarację czy Rada popiera ten projekt czy nie.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania Stanowiska. 

Głosowanie nad Stanowiskiem: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie 

zamierzenia inwestycyjnego obejmującego budowę obiektu Biblioteki Publicznej  

w Suwałkach – Mediateki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości Lotniska Suwałki pod budowę 

stacji tankowania samolotów, którego trwałym zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni  

w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 Zastępca Dyrektora ZDiZ P. Dziemiach przedstawił projekt uchwały, który dotyczy 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości 

Lotniska w Suwałkach na rzecz Firmy Warter Avation Sp z o.o. z siedzibą w Płocku, która 

wyraża chęć do zainwestowania swoich środków w budowę stacji tankowania samolotów 

na obiekcie Lotniska Suwałki. Proponuje rozbudować o zbiornik do paliw, dystrybutory, 

tankomat, wiatę oraz niezbędne urządzenia służące do tankowania samolotów.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości Lotniska 

Suwałki pod budowę stacji tankowania samolotów, którego trwałym zarządcą jest 

Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad pkt. 15 

Wolne wnioski. 

1. Radny B. Bezdziecki zadał pytanie odnośnie balonu przy Szkole Podstawowej Nr 6 w 

Suwałkach i drugie pytanie dot. basenu przy Szkole Nr 10 w Suwałkach, czy jest ktoś 

zainteresowany wydzierżawieniem basenu? Prezydent Cz. Renkiewicz Firma 

PANORAMA nie przygotowała należycie projektu, nie jest wydana decyzja pozwolenia 

na budowę i balon, który miał powstać w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, 

przedłuża się w realizacji. Koszt utrzymania takiego balonu to ponad 400 tys. zł. roczne, 

przy dzisiejszych cenach zużycia gazu. Firma nie zabrała się jeszcze do realizacji ww. 

przedsięwzięcia. Radny B. Bezdziecki jeśli miasto odstąpiłoby od realizacji inwestycji, 

to czy zostały poniesione już jakieś koszty? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że 

zostały poniesione koszty związane z przyłączem gazowym i koszty związane  

z przygotowaniem dokumentacji. Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział na drugie 

pytanie dot. basenu przy Szkole Nr 10 i poinformował, że w chwili obecnej trwają prace 

związane z projektowaniem ww. basenu.  
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Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Jacek Roszkowski 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


